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 Graphic Design Technology 
 
The following files contain competition projects from previous years at Skills 
Competence Canada.  These will provide practice projects for you to develop 
your graphic skills. 
 
To ensure that you have access to professional help to complete these practice 
projects, the National Technical Graphic Design Technology committee has 
developed a series of instructional videos and uploaded them to a dedicated 
YouTube channel for your use.  Please use these to help prepare for the National 
competition.   
 
As this YouTube site is constantly evolving, please check occasionally for new 
material.   
 
https://www.youtube.com/channel/UCw6-rzjxSMY3CP67U6xweOQ/playlists  
 
 

Infographie 
 

Les fichiers suivants contiennent les projets de concours d’années précédentes 
organisés par Skills/Compétences Canada. Ces projets pratiques vous aideront à 
perfectionner vos compétences en infographie. 
Pour s’assurer que vous aurez accès à une aide professionnelle pour exécuter 
ces projets pratiques, le Comité technique national du concours Infographie a 
réalisé des vidéos pédagogiques, qu’il a affichées sur une chaîne YouTube 
destinée à votre usage. Veuillez les utiliser pour vous préparer à la compétition 
nationale. 
Étant donné que ce site YouTube est voué à évoluer en permanence, veuillez le 
consulter à l’occasion pour obtenir du nouveau matériel. 
 
https://www.youtube.com/channel/UCw6-rzjxSMY3CP67U6xweOQ/playlists 
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